

Referat af afdelingsbestyrelsesmøde for Smedeløkken

Hvor og hvornår: D. 18/10-2023 - Kælderen nr. 46.

Deltager: Jimmy, Lars Bøjvad, Claes Andersen, Sophie Hovdekorp og Camilla Rodkjær

Ikke-deltagende: Ingen

Ordstyrer: Sophie Hovdekorp

Jf. Dagsorden	Følgende er blevet besluttet:
1. Status: Opsætning af midlertidig kontainer	<p>Vurderet at dette er alt for dyrt, men måske man kunne slå det sammen med at få tømt kælderum uden ejer.</p> <ul style="list-style-type: none">- Leje koster 4000 kr. pr. gang. <p>Dette er ikke blevet gjort.</p> <p>Varmmester blev heller aldrig kontaktet vedr. ønske om at skulle have smidt ting ud.</p>
2. Status: Forebyggelse vedr. vand i kældrene	<p>Varmmester har indhentet tilbud fra JB Kloakservice Fyn APS vedr. at få udskiftet klapper i kloaken + tilskæring af brønde med ny rist for at undgå oversvømmelse + Service aftale om slmsug og spuling.</p> <ul style="list-style-type: none">- Pris 45.550 kr. (investering)- Godkendt, da dette kan dækkes af budgettet- Dette vil også forhindre fremtidige oversvømmelser, hvilket vil betyde færre ødelagte ting og dyre service besøg.
3. Nyt: Tømning af extra kælderrum	<p>Varmmester ønsker at få tømt alle ekstra kælderrum uden ejer, så de kan få et overblik over hvem der har</p>

	<p>de ekstra kælderrum. Nogle af rummene ser forladte ud.</p> <p>Dette accepterede bestyrelsen og varmmester vil sende advarsel ud i opgangen om at man skal henvende sig hvis rummet ejes og der bliver sat løs på ellers planlægges, der at få tømt rummene i det nye år.</p>
4. Evt.	Storskrald ved molokkerne: Hvad kan der gøres, da dette er et problem. Snakket om at sende info ud om storskralds mulighederne.
5. Næste Møde	ukendt